
 

 

 

 

 

                                                                                              Finanční analytický úřad  

                                                                                              Praha 

Dat.schránka : egi8zyh 

 

V Karlových Varech dne 17.07.2023 

        Č.j.: 165/SEKR1/23 

 

 

Vážené paní, vážení pánové, 

 

dovoluji si obrátit se na Vás v souvislosti s nařízením o zastavení veškerých činností sanatoria 

Savoy Westend Hotel, s.r.o. v Karlových Varech. 

 

Předně bych Vás ráda ujistila, že ani v nejmenším nezpochybňuji naplňování sankční politiky 

v souvislosti s rusko-ukrajinským konfliktem a tedy ani důvod a podstatu Vašeho rozhodnutí. Chtěla 

bych ale poukázat na praktické dopady okamžitého přerušení činnosti sanatoria Savoy Westend. 

V přímém důsledku se v naprosté nejistotě a strachu o budoucnost ocitlo na 120 zaměstnanců 

zařízení z řad obyvatel našeho města a také z řad ukrajinských pracovníků, v čemž spatřuji velký 

problém jak v ekonomicko-sociální, tak v lidské rovině. Město Karlovy Vary a zejména stovky 

pacientů pak uzavřením sanatoria přichází o špičkové zdravotnické zařízení, jehož 

rozsáhlou a vysoce kvalifikovanou činnost půjde jen velmi těžko nahradit.   

 

Sanatorium Savoy Westend má dlouholetou tradici a díky portfoliu svých komplexních 

lékařských a lázeňských služeb také nezastupitelnou roli. Garantem péče prvotřídní kvality je 

lékařský ředitel prim. MUDr. Ladislav Špišák, CSc. Právě on je do velké míry podstatou renomé, 

kterému se zařízení dlouhodobě těší u pacientů, klientů, ale také zaměstnanců a spolupracujících 

subjektů. Ráda bych vyzdvihla i ohromný přínos v podobě výuky a praxe studentů v oborech 

balneologie, léčebné rehabilitace a dalších oborech, což je pro lázeňské město, jakým Karlovy Vary 

jsou, aktivita naprosto nezbytná, stejně jako úzká a úspěšná výzkumná a osvětová spolupráce 

s Institutem lázeňství a balneologie. Na tyto činnosti, a v důsledku i na město Karlovy Vary, bude 

mít ukončení činnosti sanatoria negativní dopad.  

 

S ohledem na vše výše uvedené bych Vás ráda požádala o zvážení všech důsledků a úvahu nad 

formou uplatňování sankční politiky. Pokud by se podařilo nastavit systém přísných pravidel, 

důslednou kontrolu sanatoria a jeho finančních operací, mohlo by zařízení s tradicí a vysokým 

kreditem i nadále naplňovat své poslání, tedy léčit a uzdravovat, a být i nadále 

stabilním a korektním zaměstnavatelem obyvatel města i ukrajinských pracovníků.  

 

Děkuji předem za zvážení všech uvedených skutečností a argumentů. 

 

S úctou  

 

 

Ing. Andrea Pfeffer Ferklová, MBA 

primátorka města Karlovy Vary 
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